



Issue Oct 17th 2013



**HELVETIC
TRUST**

Family Office & Asset Management

Heile Welt

«An den Aktienmärkten wird gefeiert, und keiner geht hin. Aufgrund vermeintlicher Unsicherheiten stehen nach wie vor viele Investoren an der Seitenlinie. Eine solche Marktphase ist geprägt durch steigende Tops mit volatilen Seitwärtsbewegungen. Das Umfeld spricht für eine Fortsetzung der Hausse. Die «Finanzierung» wird von den Zentralbanken sichergestellt. Es geht um die Stimulierung der Konjunktur und mit Rücksicht auf den sich erholenden US-Immobilienmarkt darum, einen zu starken Zinsanstieg zu vermeiden. Gemäss dem Motto «The trend is your friend» gilt es dieser Tage in erster Linie, dabei zu sein. Um in den nächsten Monaten optimal positioniert zu sein, empfehlen wir Aktien in den Sektoren Finanzen, Industrie, Technologie und Materials.» **HELVETIC TRUST**

Idyllic world

«Share markets are rejoicing, but nobody is joining in the celebrations. Due to alleged uncertainties, a large number of investors are still standing on the sidelines. This market phase is characterised by rising tops with volatile lateral movements. The current environment suggests that the bull market will continue. "Financing" is ensured by central banks. The objective is to stimulate the economy and, in view of the recovering American real estate market, prevent an excessive increase in interest rates. True to the motto "The trend is your friend", it is now vital to profit from this situation. In order to achieve an ideal position in the next few months, we recommend shares in the finance, industry, technology and materials sectors.»



Contact Kay Fischer:

Phone +41 (0)44 215 17 17

HELVETIC TRUST AG

www.helvetic-trust.ch

London W1J 5DU, 18b Charles Street, Mayfair, Phone +44 (0)20-3178-7217

CH 8021 Zurich, Uraniastrasse 12, P.O.Box, Phone +41 (0)44 215 17 17

CH 3000 Bern 7, P.O.Box 699, Phone +41 (0)31 313 10 00

CH 1001 Lausanne, P.O.Box 844, Phone +41 (0)21 601 64 55